
 1 

Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 22 listopada 2021 r. 

 
Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydenta Miasta, 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

4. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta, 

5. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

6. Dyrektorzy i Prezesi jednostek, 

7. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 22 listopada 2021 roku o godz. 1200 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 

Za głosowało 8 członków komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie  

wstrzymującym się. 

Protokoły zostały przyjęte. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zwrócił się z prośbą,  

aby przenieść pkt 16 „Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024.” do pkt 2 porządku obrad. 

Porządek obrad po zmianie został przyjęty bez uwag przy 10 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2022-2024. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie  

w Świnoujściu. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 3 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2021. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 8 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 
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Ad. pkt 4 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście  

na lata 2021-2032. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 5 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

wynagrodzenia Prezydenta Miasta Świnoujście. 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta Krzysztof Bagiński. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 14 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 6 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie utworzenia Zarządu 

Dróg Miejskich w Świnoujściu i nadania statutu. 

 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta Krzysztof Bagiński. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 5 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 5 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 7 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Miasto 

Świnoujście w rejonie ul. Jana Sołtana”. 

 

Projekt uchwały przedstawił Prezydent Miasta Janusz Żmurkiewicz. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 11 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 8 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wieloletniego 

gospodarowania zasobem tymczasowym pomieszczeń Gminy Miasto Świnoujście  

na lata 2022-2026 oraz zasad ich wynajmowania. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Prezes TBS Lokum Sp. z o.o. w Świnoujściu. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 7 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. pkt 9 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 7 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie wstrzymującym się. 
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Ad. pkt 10 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia 

stawki tej opłaty oraz zwolnienia z części z opłaty. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 7 członków 

komisji, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. pkt 11 – R-XXI - informacja przedstawicieli Prezydenta i Rady Miasta na temat 

działalności i sytuacji finansowej w Związku (pkt z planu pracy komisji). 

 

Informacje przedstawili Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska  

oraz Radny Jan Borowski. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 12 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym  

oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu na rok 2022. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa.  

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 9 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 13 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie opłaty uzdrowiskowej. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 14 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie 

opłaty targowej. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Górecka-Sęczek. 

Dyskusja, w trakcie której członkowie komisji zaproponowali, aby: 

 wprowadzić systematyczne, stopniowe podnoszenie opłaty corocznej akceptowalnymi 

stawkami, na początek wzrost opłaty o 50%, nie jak w projekcie uchwały o 100%, 

 radny Wiesław Góreczny zaproponował, aby w §1 pkt 1 projektu uchwały obniżyć stawki 

o 50% podanej opłaty, pozostałe stawki opłat podane w projekcie uchwały pozostawić  

bez zmian, 

 zwrócić się do Prezydenta Miasta z prośbą o przeanalizowanie zapisów w projekcie 

uchwały, aby nikt z podmiotów nie był poszkodowany, 

 zmienić warunki opłaty, aby była korzystniejsza dla przedsiębiorców zawierających  

z miastem umowy na okres dłuższy, niż kilkudniowy. 

 

W wyniku dyskusji, Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki 

zwrócił się z wnioskiem do Prezydenta Miasta o obniżenie stawki podwyżki opłaty targowej  

w granicach do 50% i przygotowanie poprawionego projektu uchwały na sesję  

w dniu 25 listopada 2021 r. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do przedstawionego wniosku. 
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W związku z powyższym Komisja nie wypracowała opinii do projektu uchwały. 

 

Ad. pkt 15 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na udzielenie dotacji dla niepublicznego przedszkola w wysokości wyższej niż określona 

w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Edukacji. 

Uwag nie zgłoszono. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 16 – Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Gminy Miasto Świnoujście z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2022. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej. 

Dyskusja. 

Opinia pozytywna do projektu uchwały – za opinią pozytywną głosowało 10 członków 

komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. pkt 17 – Informacja dotycząca etapu przygotowania organizacji zarządzania ruchem 

w mieście Świnoujście (pkt z planu pracy komisji). 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zaproponował,  

aby przenieść punkt na późniejszy termin oraz poinformował, że w dniu 23.11.2021 r.  

odbędzie się na ten temat seminarium online dla radnych. 

Członkowie komisji przyjęli propozycję  bez uwag. 

 

Ad. pkt 18 – Wolne wnioski.  

 

Radna Aneta Zdybel zwróciła się z wnioskiem do Sekretarza Miasta, aby umieścić na stronie 

internetowej miasta informację w jakich miejscach można zaszczepić się w Świnoujściu. 

 

Ad. pkt 19 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 22 listopada 2021 roku  

o godz. 1810. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 

 

 

Protokołowała:  

Emilia Solka 


